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ODPOWIEDZI NA PYTANIA

W zwiqzku z pytaniami Oferenta, Gmina Rybno udziela wyjajnied do zapytania ofertowego:

Pvtanie:

Czy ZamawiajEcy doprecyzowuje liczbq kamer bio.Ecych udzial w transmisji? Zw.acajqc uwagQ na

dotychczasowq jakoja realizacji suterujemy, by odbywaty sie one z udzialem co najmniej dw6ch
kamer z uwagi na kilka koniecznych do lzyskania kadr6w (widok radnych, widok stolu prezydialne8o,

etc.)

qCpelui.eC!:

ZamawiajEcy nie narzuca liczby kamet kt6re bedE wykorzystywane do realizacji ustugi bqdqcej
przedmiotem zam6wienia.

Prdsde:

Jaki minimalny i maksymalny czas trwania jednej sesji przewiduje Zamawiajqcy?

Odpowiedii

ZamawiajEcy nie okreSla c?asu trwania jednej sesji. Sesje trwajE od momentu rozpoczecia
do wyczerpanaa porzEdku obrad.

esallel

Czy istnieje moiliwo(6 podlqczenia do infrastruktury diwiQkowej na miejscu, tj. do sygnalu sumy ze

wszystkich mikrofon6w na sali?

odpowiedi:

tak.

erdedq:

Zamawiajqcy nie doprecyzowal kwestii emisji grafik w trakcie trwania transmisji. Standardem przy

okazjj kardego streamingu jest co najmniej: plansza poczEtkowa, kohcowa oraz na przerwQ, kt6re
zapewniajq podstawowq estetykQ i fakt, 2e widz nie zobaczy niepotrzebnych ujqc przed, po i w trakcie
trwania Sesji. Ponadto sugerujemy takie grafiki z podpisami kardego z przemawiajqcych aktualnie
radnych-

Odpowiedi:

Zamawiajqcy dopuszcza emisje grafik ale nie okreSla ich jako wym6g niezbqdny.

Zup.W
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